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Interpelacja

W sprawie doświetlenia przejść dla pieszych. 

Szanowny Panie Prezydencie

Od 1 czerwca obowiązują nowe przepisy ruchu drogowego dotyczące pieszych i ich pierwszeństwo

przed  pojazdami  już  w  momencie  wchodzenia  na  przejście  dla  pieszych  "Pieszy  wchodzący  na

przejście dla pieszych ma pierwszeństwo przed pojazdem, z wyłączeniem tramwaju"

   Trzeba bacznie obserwować nie tylko samo przejście dla pieszych,  lecz także jego okolicę, aby

umożliwić bezpieczne skorzystanie z przejścia tym, którzy właśnie na nie wchodzą.

W  imieniu  mieszkańców  zwracam  sie  z  prośbą  o  zainstalowanie  przy  przejściach  oświetlenia

ledowego . Doświetlenie przejść dla pieszych  wpłynie na poprawę bezpiecznego poruszania się po

pasach.

 W  naszym mieście jest wiele niedostatecznie doświetlonych  a wręcz przy niektórych przejściach dla

pieszych brak oświetlenia.  Jest  bardzo słaba widoczność, co skutkuje  niebezpieczne sytuacje dla

pieszych i kierowców.   

Przejście  dla  pieszych  to  szczególne  miejsce  i  w  trosce  o  bezpieczeństwo,  prośba  o  możliwość

zainstalowanie lamp ledowych przy przejściach dla pieszych, szczególnie w tych miejscach gdzie ich

nie ma.  

Ze względu na bezpieczeństwo, proszę o potraktowanie mojej interpelacji jako bardzo ważnej.   

Z wyrazami szacunku

Krystyna Cieślak


